國立虎尾科技大學
National Formosa University
機械與機電工程研究所
Institute of Mechanical and Electro-Mechanical Engineering
課程規範Course Requirements
Master Program:

1.最低畢業學分： 30 學分。含必修學分(畢業論文)：6 學分；選修學分：24 學分（選修學分含跨所選修學分）。

【Minimum credits required: 30 credits with 6 required credits and 24 elective credits which may include some pre-approved inter-institution elective credits.】
2.允許跨所選修不得高於 9 學分。
【Approving inter-institution 9 elective credits.】
3.論文於碩二由學校自動選課，不必於選課單內填寫。

【The subject “Thesis” will be automatically selected as your Required course in year 2. No need to fill it our in the Course  Selection Sheet.】

Doctoral Program:

1.最低畢業學分： 30 學分。含必修學分(畢業論文)：12 學分；選修學分：18 學分（選修學分含跨所選修學分）。

【Minimum credits required: 30 credits with 12 required credits and 18 elective credits which may include some pre-approved inter-institution elective credits.】
2.允許跨所選修不得高於 9 學分。
【Approving inter-institution 9 elective credits.】
3.論文於博三由學校自動選課，不必於選課單內填寫。

【The subject “Thesis” will be automatically selected as your Required course in year 3. No need to fill it our in the Course Selection Sheet.】

